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Styremøte 01/2021 
 
Tid:  25.01.2021 kl. 19.00-21.00 
Sted:   Zoom-møte 
Til stede:  Laila Renate S. Dalborgskogen, Mari-Brit Bjerkan, Britt Foss, Per Dagfinn 

Presthus, Lars Nesheim (referent). Deltok på sak 1/21: Leder i SOU, Ingrid 
Storlimo  

Forfall: Daniel Flatås 

 

Sak Beskrivelse / Vedtak Ansvar Frist 
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Stevne 2021 og arbeid i SoU (O/D) 
Stevneleder for Samhald (Ann-Elin Fjæran) var ikke til 
stede. Det er derfor uklart hvor langt Samhald er kommet 
i stevneplanleggingen. Styret mente at det er viktig å ha 
noe å øve mot, og at en derfor må tilstrebe å få til et 
stevnearrangement i en eller annen form. Laila må 
diskutere følgende moment med Samhald: a) Når må en 
endelig bestemme om en skal/skal ikke arrangere stevne? 
b) Hvilke alternative løsninger finnes (en-dags 
utearrangement, strømming o.l.)? c) Hvordan kan et 
alternativt stevne finansieres? d) Hva er beste tidspunkt 
for et alternativt stevne? e) Om en ikke kan samles 
fysisk, hvordan skal en delta ut medaljer m.m. (på 
ledersamling til høsten?). 
 
Det har vært lite aktivitet i SoU i 2020. De fleste 
dirigentene har hatt kontakt på Messenger. Det er 
vanskelig å planlegge for tiltak i 2021, må avvente 
koronasituasjonen. Det kan være aktuelt å arrangere 
seminar med Lars Eggen til høsten. 
 
Godkjenning av styrereferat fra 12. oktober (V) 
Referatet var utsendt tidligere. 
Vedtak: Referatet godkjennes. 
 
Landsmøtet i NK (O) 
Landsmøtet ble arrangert på Gardermoen 16.-18. oktober 
med ca. 50 delegater fysisk til stede, og med 10 som 
deltok digitalt. Lars representerte NKØG digitalt. En 
komite nedsatt av styret hadde foreslått mange 
vedtektsendringer, både språklige og reelle. I vedtektene 
for DL ble det vedtatt at en skal tilstrebe kjønnsbalanse i 
styre, råd og komiteer (I NK skal det være 
kjønnsbalanse). I de generelle vedtektene ble det vedtatt 
nye regler for antall delegater til Landsmøtet. Det får 
ingen konsekvenser for NKØG. Trond Håskjold, Surnadal 
(NK S-Trøndelag) ble valgt til ny president. Det ble 
vedtatt en resolusjon med tittelen ‘Norge trenger 
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musikken mer enn noen gang’. Dirigent Bjørn Moe, 
Nidarosdomens Guttekor, fikk tildelt Korprisen 2020. 
 
Gnistarrangementet (V) 
Arrangementet var planlagt i november. Fordi det enda 
er uklart når det er mulig å arrangere en konsert, og 
fordi en bør prioritere å få til et stevne i en eller annen 
form, blir Gnistarrangementet avlyst 
 
Dirigentstipend – søknad (V) 
Det er satt av kr 15.000 til dirigentstipend i 2021. Det 
kom inn søknad, fra Hilde Bråten Rui, dirigent i Uredd. 
Hun har satt opp kostnader for flere kurs/arrangement. 
Laila ser på kriteriene for tildeling, om alle tema er 
innafor. Laila skriver et brev med tilsagn om dekking av 
inntil kr 10.000. Beløpet blir utbetalt etter mottatte 
kvitteringer og rapport. 
 
Årsmøtet 2021 (D/V) 
Styret ønsker å gjennomføre et ‘fysisk’ årsmøte i 
Soknahall den 14. mars kl. 19. Laila ser på vedtektene, 
om det er mulig å innkalle bare én delegat fra hvert kor. 
I tillegg til styret, én revisor og én representant fra 
valgkomiteen, vil det innebære ca. 20 personer. Ingen 
servering. Laila informerer korene om dato og sted (NB! 
må to forbehold om eventuelt digitalt møte). Laila lager 
forslag til innkalling med saksliste (NB! frist for 
innsending av saker?). Lars sender ut utkast til 
årsberetning. Per Dagfinn sender utkast til regnskap og 
budsjett. Laila tar kontakt med valgkomiteen om status 
for arbeidet.  
 
Diverse avklaringer (D/O) 
a. Koronasituasjonen – er det noe mer vi bør gjøre som 

distriktsledd? Styret bør trolig konsentrere seg om å 
bidra til å gjennomføre et stevne. 

b. Det er kommet spørsmål om retningslinjer for 
utlegging av videoer på FB, men hensyn til Tono. 
Dette blir dekket av avtalen til NK. Ved strømming av 
konserter må en rapportere til Tono. 

c. Etter årsmøtet bør det nye styret utarbeide et 
årshjul. 
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Neste styremøte: Ikke bestemt, må avvente om det er behov for styremøte før Årsmøtet. 


